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Bestyrelsesmøde i SAS 
26. maj 2025 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
. 

2. Orientering 
• Roklubben får malet gavlen mod mastepladsen med flot gavlmaleri, såfremt de 

finder støttekroner fra fonde eller andre. 
• Kontakt fra portalen Shineii drøftes. (tilbud på bådservice/polering/mm) 

Vi ser ikke det store behov fra medlemmerne, så vi siger pænt nej tak. 
• Der er pt mange rotter i klubben. Rottefanger er kontaktet og der er fælder opsat 

(har været sådan længe). 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Regnskab gennemgået og det ser fint ud. 
Drøftelse af aftale med OK. Vi bliver medlem(medejer) af OK, og forventer et årligt 
udbytte på ca. 3-4 gange indskuddet (som er 250 kr.) 
Sparekassen skifter navn til SJF Bank 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik  
El: Som forventet – generelt på niveau med sidste år. Vi har produceret ca. 13.000 kw 
på solcellerne p.t.. 1. juni runder vi 1 år med solceller. Det svarer til ca. 1/3 af det 
tidligere forbrug, og dermed på niveau med forventningerne. Tilbagebetalingstid 
forventes stadig at være 4-5 år. 
Vand: Er steget helt naturligt med sæsonen. Men på niveau med tidligere. 
 
Regler om anvendelse af el i både opdateres og rundsendes til bestyrelsen inden 
næste møde. Udsat 1 møde. Ansvar: Henrik 
 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Juniorskure trænger også til et par nye brædder, fjernelse af svampe og lign. 
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Anders taler med Bjarne Venø. 
• Jollepladsens platform kan godt trænge til nye brædder. Anders taler med Bjarne 

Venø. 
• Søstjernen er blevet flot malet – tak til Torsdagsholdet. 
• Vi har set på støjdæmpning i klubhuset. Det er vigtigt at vi ikke tager meget plads 

op i rummet, eller alternativt anvender loftet (ud over trolltek loftet). Jesper har 
erfaring fra Psyk med et materiale som dæmper meget, men ikke fylder meget.  
Et eksternt firma har set på mulighederne, og deres anbefaling er ved at sætte nye 
plader på loftet. Løsningen er dyr lidt over 30.000 kr. Firmaet mangler at sende en 
vurdering af effekten. De svarer ikke – så vi hopper over. 

• Fendre og fortøjning monteres ved mastekranen. Er på listen – vi glæder os. 
• Drøftelse af affaldshåndtering efter nye containere er opsat. 

David taler med Torsdagsholdet om en fin løsning så containerne indhegnes og der 
skiltes pænt. 

Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Bænk på bro. Vi har indhentet tilbud på platformen og søgt en fond som vi tror 

’passer’ formålet. Vi ser fortsat om der er flere vi kan søge. Løsningen er MEGET 
dyr. 
Johan Schrøders fond har sagt nej. 
Vi slår 2 pæle i vinter. 

• Kommunen kontaktet omkring huller i asfalt – de er blevet rykket og bliver igen, 
hvis der ikke sker noget. 

• Hjertestarter – status på service efter brug (David). 
• Der er sat skilt op om lav hastighed ved nedkørslen 
• Videokameraer gjort klar – Torsdagsholdet sætter op. Vi køber et mere så 

gårdspladsen dækkes. 

5. Hovmester 
Henrik. 
Freddy er glad og har god søgning. En lampe et af toiletterne er skiftet. 
Henrik koordinerer med Freddy, så vi kan gennemgåes el-tavlen i klubhuset. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Der er slået pæle de steder, hvor der var knækkede pæle. 
Vi ser på estakaderne og fjerner de løse. 
TM Havne har ikke leveret de ønskede fortøjningsklamper, de rykkes, og ellers købes 
der nogle andre. 
Der er skiftet fjernbetjening på Harboe Kranen. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus 
OK stævne 10. maj – 21 deltagere med god stemning. Fint resultat både af sejlere og 
økonomisk. 
Kapsejladsbøje udlagt efter tilladelse fra Søfartsstyrelsen/Kystdirektoratet. 
Der er godt gang i Slagelse Vinkompagni Cup. 

8. Juniorer 
Anders  
Godt gang i den. Og snart starter søstjerner. Alle trænere har fået fornyet 
børneattester.  
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Flere af juniorerne har været til stævner og snart banker Sailextreme på. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Vi har et godt hold. 4 både, med 13 elever og starttiden er rykket til kl. 17.00. Der 
bestilles sandwich som fortæres ombord. Én af eleverne er også komme med på 
sejladser om onsdagen. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Programmet er stadig: 
Maj:  Kristi himmelfartstur d. 29/5 – til Vejrø. 
Juni: 7-9/6 Pinsetur. Endelig destination fastsættes af aktivitetsudvalget 

efter vejr og vindforhold på skippermøde lørdag morgen.  
 
Klubaften temaer: Splejsning af tovværk til forskellige formål v/ Ole Christensen m.fl. 
  Forespørgsel på El og sikkerhed ombord (DTS) 
  Forespørgsel på Skærgårdssejlads (Nicolas DTS) 
 
Drøftelse af kommunikation.  
Låsen til det bagerste opbevaringsrum er skiftet, så det passer til Bestyrelsesnøgle, 
Torsdagshold, Aktivitetsudvalg og Kapsejladsudvalg. 

11. Eventuelt 
• Drøftelse af politik for flagning i klubben, gaver mm. (David laver et oplæg i 

punktform) 
• Emner til fondsansøgninger (Blot som huskere og ideer) 

o Fonde: Hempel, Østifterne, Velux, BankTrelleborg, Brand 1848, 
Holsteinborg, Sjællandske, Andel, Slagelse Kommune 

o Ideer: 
Handicapplatform bro 3 (bænk) (Johan Schrøders Fond søgt) 
Søstjernescene/trappe 
Udskiftning af joller? 
Sauna 

• Klubtøj 
o Skal vi have en mindre kollektion med logo/stander som kan købes? 

Anders kommer med oplæg til landtøj. Vi ser videre på løsning for 
sweat/hoodies og t-shirt/polo.  

 

12. Næste møde 
Torsdag 19. juni kl. 18.00 
Standernedhaling lørdag 25. oktober kl. 14.00 

 


